



Soft veneer continuous rolls with PUR finish

The evolution of wrapping technology with always sharper angles was demanding a finish which could follow the same trend. "One shot" PUR finishes are THE answer...

Eb&ne Veneers has added to his range the PUR finish (crosslinkable polyurethane) that gives to your profiles the quality of nice finishes (from Matt to very high glossy) as well as a very high scratching resistance and last but not least a very high flexibility allowing wrap-ping of a finished product around angles of about 1mm diameter.

Thickness of veneer	0.3 to 0.5 mm
Length of rolls	From 50 to 400 lm
Type supports	Non woven impregnated, SU, Kraft
Internal coil diameter	150mm
Types of quality (see descriptions)	VHQ, VSQ, VBQ+, VBQ
Types of finger jointing	Straight, Vario, Irregular type
Width of rolls	From 13mm to 300mm
Humidity	From 7% to 12%
Scratching resistance	AC1 to AC4 depending on thickness

Placages flexibles, finition PUR, en rouleaux continus

L'évolution de la technologie de l'enravage avec des angles de plus en plus fermés, a nécessité une finition qui pourrait suivre la même logique. L'enduction PUR (polyuréthane réticulable), est LA réponse...

Eb&ne Veneers a ajouté à sa gamme la finition PUR qui donne à vos profils une belle qualité de surface (de mat à haut brillant) ainsi qu'une résistance accrue de surface et "cerise sur le gâteau" une très grande flexibilité qui permet d'enrober un produit vernis (rayon jusqu'à 1 mm).

Epaisseur de placage	0.3 à 0.5mm
Longueur des rouleaux	De 50 à 400 mètres
Supports	Non tissé imprégné, SU, Kraft
Diamètre intérieur des mandrins	150mm
Types de qualité (voir descriptions)	VHQ, VSQ, VBQ+, VBQ
Types d'aboutages	Droit, Vario, Type irrégulier
Largeur des rouleaux	De 13mm à 300mm
Humidité	De 7% à 12%
Résistance accrue de surface	AC1 à AC4 en fonction du grammage

